
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 14. december 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 266

Er det korrekt forstået, at en højere bo- og gaveafgift alt andet lige vil trække i retning af,

at færre virksomheder overdrages inden for familierne (i tilfælde at ikke er muligt at lånefi-

nansiere skattebetalingen) og i stedet må sælges til f.eks. en kapitalfond?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen

formand
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